

welcome

Dietmar Eilert

COLLABORATORS

	<i>TITLE :</i> welcome		
<i>ACTION</i>	<i>NAME</i>	<i>DATE</i>	<i>SIGNATURE</i>
WRITTEN BY	Dietmar Eilert	April 13, 2022	

REVISION HISTORY

NUMBER	DATE	DESCRIPTION	NAME

Contents

1	welcome	1
1.1	Welcome	1
1.2	Willkommen !	2
1.3	INDEX	4

Chapter 1

welcome

1.1 Welcome

ENGLISH
DEUTSCH
COPYRIGHT

©1998 Dietmar Eilert. All Rights Reserved.

Dietmar Eilert
Mies-v-d-Rohe-Str.31, 52074 Aachen, Germany
WWW: <http://members.tripod.com/golded/golded.htm>
E-Mail: dietmar@tomate.tng.oche.de
Dietmar.Eilert@post.rwth-aachen.de
Phone: +49-(0)241-81665 (German/English)
+49-(0)2525-7776
Fax: +49-(0)241-81665 (9.00-18.30 GMT)

WELCOME !

Welcome to the demo version of GoldED Studio 5, a complete editing environment for Amiga computers. This package is meant as a demonstration of the look and feel of GoldED 5. It is not meant as a functional trial version. Please download the GoldED 4.7.3 software from our web site if you are looking for a fully-functional version. Due to size restraints, the demo version does not include all add-ons from the original GoldED Studio 5 CD: the SAS/C add-on, the Installer add-on, the Thesaurus and most dictionaries of the spell-checking add-on are not included.

INSTALLATION

Doubleclick at the Setup icon to have the package installed or to modify your existing installation. Please read the FAQ file if you experience any problems with the installation.

PRODUCT DIRECTIONS

This product is targeted at the general Amiga user. It will run under OS3.0+ on any 020/030/040/060-based Amiga with at least 2

megabyte free memory and a hard drive. We suggest that you install a Zorro-III graphic card for best performance. Further hardware and software requirements can be found in the editor documentation.

ACKNOWLEDGMENTS

The work of many people has gone into creating GoldED. I want to give credit to those who've helped me with the development (and hopefully I'm not forgetting anybody): Thanks to Nico François for his reqtools library and to the developers of the XPK compression standard. The Rexx routines of GoldED have been inspired by source code created by Michael Balzer. Thanks to Stefan Zeiger for Boopsi example source code. And thanks to Joerg Gutzke, Dario Fava & Thomas Lechner, sysops in Aachen who've helped me distributing the early versions of GoldED. GUIMake has been developed by Rico Krasowsk. Finally, I would like to thank these people for their suggestions, translations, ideas & support: Giovanni Addabbo, Henric Andersson, Markus Aretz, Olaf Barthel, Jochen Becher, Thomas Bliesener, Cristian Castellari, Ernesto Poveda Cortes, Martin Fay, David Göhler, Georges Goncalves, Christian Gottschling, Llorenç Grau, Andreas Harrenberg, Mick Hohmann, Henning Hucke, René Laederach, Lieven Lema, Marcin Orlowski, Lars Renström, Rodolphe Sanderson, Stefan Schor, Oleg Sergeev, Maarten Ter Mors and Kim Roar Utsi. Further credits goes to the following GoldED users who created many useful Rexx scripts: Eric Burghard, Oliver Clouth, Leu Simon Gris, Francois Helsen, Tattoo Mabonzo, Krzysztof P. Jasiutowicz, Fin Schuppenhauer and Markus Zahn. And last but not least I wish to thank those of you who have supported the development simply by registering GoldED - this program would not have been possible without you !

1.2 Willkommen !

ENGLISH
DEUTSCH

URHEBERRECHT

©1998 Dietmar Eilert. Alle Rechte vorbehalten.

Dietmar Eilert
Mies-v-d-Rohe-Str.31, 52074 Aachen, Germany
WWW: <http://members.tripod.com/golded/golded.htm>
E-Mail: dietmar@tomate.tng.oche.de
Dietmar.Eilert@post.rwth-aachen.de
Tel: +49-(0)241-81665 (Deutsch/Englisch)
+49-(0)2525-7776
Fax: +49-(0)241-81665 (9.00-18.30 GMT)

WILKOMMEN !

Willkommen bei der Demo-Version von GoldED Studio 5, einem

umfangreichen Editorpaket für Amiga Computer. Es handelt sich bei diesem Paket um eine Produktpräsentation, nicht um voll funktionsfähige Software. Bitte laden Sie GoldED 4.7.3 von unserer Webseite, wenn Sie ein voll funktionsfähiges Programm suchen. Aufgrund von Größenbeschränkungen fehlen in der Demonstration einige Add-Ons der Original-CD: die SAS/C-Erweiterung, die Installer-Erweiterung, das Thesaurus und die meisten Wörterbücher der Rechtschreibprüfung werden nicht mitgeliefert.

INSTALLATION

Benutzen Sie das Setup-Symbol (Doppelklick), um die Installation zu starten oder eine vorhandene Installation anzupassen. Bitte lesen Sie die FAQ-Datei, falls bei der Installation Probleme auftauchen sollten.

PRODUCT-AUSRICHTUNG

Dieses Produkt wendet sich an den durchschnittlichen Amiga-Anwender bzw. Amiga-Anwenderin. Es läuft effizient unter OS3.0+ ab einem 020/030/040/060-basierten Amiga mit mindestens 2 MB freiem Speicher einer Festplatte. Wir empfehlen die Installation einer Zorro-III-Grafikkarte für optimale Performance. Weitere Hardware- und Softwareanforderungen finden sich in der Editor-Dokumentation.

DANKSAGUNG

Die vorliegende Software ist das Ergebnis der Arbeit vieler verschiedener Personen: Entwickelt wurden die meisten Programme mit Matt Dillon's Dice. Die meisten Requester sind mit der GadToolsBox von Jan van den Baard entworfen worden. Ich möchte mich bei Nico Fraçois für seine Reqtools-Library und bei den XPK-Entwicklern für ihren (Ent-)Packerstandard bedanken. Einige der ARexx-Routinen in GoldED basieren auf Code, der durch Michael Balzer's ARexx-Box erzeugt wurde. Dank geht an Stefan Zeiger für Boopsi-Beispielcode. Danke auch an Joerg Gutzke, Dario Fava und Thomas 'Tom' Lechner, Sysops der Mowgli/Mailway/Tomate. GUIMake ist von Rico Krasowski entwickelt worden. Für Vorschläge, Übersetzungen, Ideen & Unterstützung ein Dankeschön an Giovanni Addabbo, Henric Andersson, Markus Aretz, Jochen Becher, Thomas Bliesener, Cristian Castellari, Ernesto Poveda Cortes, Martin Fay, David Göhler, Georges Goncalves, Christian Gottschling, Llorenç Grau, Andreas Harrenberg, Mick Hohmann, Henning Hucke, René Laederach, Lieven Lema, Marcin Orlowski, Lars Renström, Rodolphe Sanderson, Stefan Schor, Oleg Sergeev, Maarten Ter Mors und Kim Roar Utsi. Für Unterstützung des Editors in Form unzähliger ARexx-Makros bedanke ich mich bei Eric Burghard, Oliver Clouth, Leu Simon Gris, Francois Helsen, Tattoo Mabonzo, Krzysztof P. Jasiutowicz, Fin Schuppenhauer und Markus Zahn.

1.3 INDEX

1.
ENGLISH
2.
GERMAN